
Protokół nr 45/2023 

z posiedzenia Komisji Dróg, Komunikacji i Budownictwa 

w dniu 23 stycznia 2023 roku 

godzina 14.00 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 14.00 i trwało do godziny 14.55 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków Komisji Dróg, Komunikacji i Budownictwa Rady 

Powiatu w Kielcach. Nieobecni byli radni : Paweł Gratka, Łukasz Wożniak, 

Zbigniew Zagdański. 

Ponadto uczestniczyli : 

- Członek Zarządu Cezary Majcher 

- Członek Zarządu Mariusz Ściana 

- Skarbnik Powiatu Anna Moskwa 

- Z-ca Dyrektora PZD Wojciech Żebrowski 

Komisja przystąpiła do obrad według poniższego porządku: 

1. Omówienie i zaopiniowanie projektów materiałów i projektów uchwał na najbliższą 
sesję Rady Powiatu w Kielcach (zgodnie z porządkiem obrad sesji). 

2. Sprawy różne. 

Ad.l 

Omówienie i zaopiniowanie projektów materiałow i projektów uchwał na najbliższą sesję 

Rady Powiatu w Kielcach (zgodnie z porządkiem obrad sesji): 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LIII sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 29.12.2022 r. 

4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego. 

5. Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za okres między 

sesjami. 



6. Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 

rok 2022. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Kieleckiego na lata 2023-2028, 

2) zmian w budżecie Powiatu Kieleckiego na 2023 rok, 

Skarbnik Powiatu Anna Moskwa przedstawiła uchwałę w sprawie WPF na 2023-2028 i zmiany 
w budżecie na 2023r. Zmiany spowodują wzrost deficytu o kwotę 25 794 951,27 zł, który 
będzie pokryty nadwyżką środków z lat ubiegłych. Do otrzymanych materiałów wprowadzona 
zostanie autopoprawka. Dla Szpitala w Chmielniku zakupiony zostanie tomograf 
i rozbudowana zostanie infrastruktura - zadanie do realizacji zostało rozłożone na 2 lata. 
Obecnie deficyt wynosi 62 323 636,81 zł, który pokryty jest przychodami, czyli środkami 
otrzymanymi na realizację zadań. Deficyt wynika z zadań, które są w trakcie realizacji. 
Zadłużenie obecnie wynosi 33 min zł. 

3) udzielenia pomocy finansowej dla Miasta i Gminy Chmielnik, 
4) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Kieleckiego, 
5) w sprawie zmiany Uchwały Nr II/12/2018 Rady Powiatu w Kielcach z dnia 3 grudnia 

2018 r. w sprawie ustalenia składu osobowego komisji problemowych Rady Powiatu 
w Kielcach oraz wyboru przewodniczących komisji, 

6) uchwalenie „Planu pracy Rady Powiatu w Kielcach na 2023 rok". 

8. Stanowisko w sprawie sytuacji powiatowych placówek ochrony zdrowia w powiecie 
kieleckim. 

9. Apel w sprawie sytuacji finansowej powiatowych jednostek ochrony zdrowia w powiecie 

kieleckim. 

10. Przyjęcie sprawozdań z działalności Komisji Rady Powiatu w Kielcach za 2022 rok. 

11. Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych. 

12. Sprawy różne i wolne wnioski. 

13. Zamknięcie obrad. 

Po analizie dokumentów Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione materiały i projekty uchwał 

skierowane na sesję Rady Powiatu. 

Ad. 3 

Sprawy różne. 



Radny Andrzej Michalski zapytał o: 

1. drogę 0319T w miejscowości Krajno- Parcele na jakim etapie jest projektowanie i czy 
inwestycja będzie realizowana w tym roku, 

2. miejscowość Bęczków - Gościniec na jakim etapie jest realizacja zadania. 

Odpowiedzi udzielił Z-ca Dyrektora PZD Wojciech Żebrowski. 

Radna Małgorzata Popiel zapytała czy wystarczy pieniędzy na utrzymanie dróg. 

Wszystko zależy od kwoty środków przeznaczonych na zimowe utrzymanie dróg, powiedział 

P. W. Żebrowski. 

Radna M. Popiel : 

1. przypomniała o potrzebie przeanalizowania protokołów Komisji Bezpieczeństwa a 

chodzi konkretnie o ul. Podmiejską - uspokojenie ruchu. Pani Popiel poprosiła o 

podjęcie działań w ww. sprawie. 

2. poprosiła o analizę skrzyżowania na ul. Tumlińskiej - Tumlin-Podgród. 

Radna Anna Kosmala zgłosiła problemy na drogach: 

1. na kładce w Niestachowie miał zostać pomalowany most ( zgodnie z odpowiedzią na 
interpelację) do końca listopada 2022r., niestety nie jest pomalowany. 

2. Widełki Zarobińskie - odcinek fatalny, który miał być robiony. 
3. droga Borków- Trzemosna- połamane drzewa zagrażają bezpieczeństwu 

i trzeba je zebrać. 
4. droga Borków (obok piekarni) i Niestachów (nr 112)- obsunął się brzeg drogi. 
5. rów w Sierakowie był robiony 2 lata temu, ale niestety woda się zatrzymuje i przelewa 

na posesje mieszkańcom. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Soboń zgłosił wnioski : 

1. udrożnić rów w miejscowości Sarbice Drugie, 
2. Skałka Polska - zabezpieczyć drogę barierkami przy przystanku nad rzeką , 
3. droga Łopuszno- Lasocin w miejscowości Barycz - założyć barierki na ostrym 

zakręcie. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

K. Toporska 

Przewo 


